



JAMES R. HOFFA MEMORIAL SCHOLARSHIP FUND

James R. Hoffa became a Teamster member in 1933, served as General President for 14 years, and, in recognition of his tireless service to the Union and its members, was honored as General President Emeritus for life. At the November 1999 General Executive Board meeting, General Secretary-Treasurer C. Thomas Keegel presented a resolution to establish a new scholarship fund in recognition of Hoffa's outstanding contributions to the Union.

Separate from the annual scholarship for high school seniors, the James R. Hoffa Memorial Scholarship Fund Essay Contest will award one-time \$1,000.00 scholarships annually to 200 students. **All applicants must comply with the following eligibility criteria.**

1. Be the son, daughter or financial dependent of an eligible Teamster member, hereafter also referred to as "Teamster Member Relation";
2. Be enrolled full-time in an undergraduate college, university or community college program, or a technical or vocational program;
3. Be 23 years old or younger by June 15, 2016.

The applicant's Teamster Member Relation must be able to demonstrate that:**

1. He/she was a member in "good standing" per Article X, Section 5 of the International Constitution.
2. He/she was retired from a craft represented by his or her Local Union and was a member in "good standing" as per Article X, Section 5 of the International Constitution for 5 years prior to his/her retirement.
3. He/she was not a full-time elected officer during the relevant period of good standing listed above.

APPLICATION PROCEDURE:

1. Applicant and Teamster Member Relation must complete questions #1-10.
2. Applicant must attach, on a separate sheet, a type-written essay of 500 words or less. (*Essays will not be returned.*)
3. Applicant must forward the completed application and essay to the James R. Hoffa Memorial Scholarship Fund office by **June 15, 2016. Though email is preferred we will accept hard copies. We cannot allow any extensions to this deadline.**

2016 ESSAY TOPIC:

"What has living in a Teamster household meant to me and my siblings?"

Please email your application and essay to scholarship@teamster.org or you can mail them to the following address:

**James R. Hoffa Memorial Scholarship Fund
2016 Essay Contest
25 Louisiana Avenue, N.W.
Washington, D.C. 20001**

Only completed applications will be considered. Essays will be reviewed by a panel of independent labor educators and the winners will be selected based on the quality and content of the applicant's response. The Selection Committee will consider all applications without regard to race, religion, gender, disability, or any other legally protected status. **If requested, winners should be prepared to submit their essay electronically.**

**** The Teamster member whose child, financially dependent grandchild or other qualifying financial dependent is applying for the scholarship is referred to in the application form as "Teamster Member Relation".*****

***** A seasonal employee eligible to vote pursuant to Article XII, Sec. 4 (c) of the International Constitution, shall also qualify as a Teamster Member Relation.**

APPLICANT: PLEASE COMPLETE THE FOLLOWING:

1. Name

First and Last *(Do not include Jr., II, etc)*: _____

2. Address

Street: _____

City and State: _____

U.S. Zip Code: _____ OR Canadian Postal Code: _____

Phone Number: _____ E-mail: _____
Include area code

3. U.S. Social Security Number or
Canadian Social Insurance No.: _____

4. Gender M F Date of Birth: _____ Date of H.S. Graduation: _____
*(Current H.S. seniors not eligible)***

5. Full name of university, college or technical/vocational school you currently attend.

Name: _____ City and State: _____

6. Type of School: 4-year 2-year Technical/Vocational

7. Local Union/Lodge/Div. Number: _____ Address: _____

8. Has the Local/Lodge/Div. joined the Teamsters through a merged conference? If so, specify. *(IBT Locals do not need to fill out)*

BLET BMWED GCC

9. ***Full name of Teamster Member Relation: _____

Teamster Member Relation's Employer Name and Address

Name: _____ City and State: _____

Teamster Member Relation's Occupation: _____

10. Teamster Member Relation's Ledger, Social Security or Social Insurance No.: _____

Applicant Signature

Date

Parent's Signature

Date

The James R. Hoffa Memorial Scholarship funds are to be used exclusively for tuition, related fees, room and board. In the event that you should withdraw from school for any reason, the unused balance is to revert to the James R. Hoffa Scholarship Fund. Your Teamster Member Relation must document his or her good standing before the disbursement of any funds by the Scholarship Fund. The membership standing is determined by the Local Union's By-Laws. If the Teamster Member Relation is no longer a member in good standing, the scholarship may be forfeited. By signing this application, the student agrees to allow the International Brotherhood of Teamsters and/or the James R. Hoffa Scholarship Fund to publish all or part of his/her essay in any union or scholarship related publication or electronic format.

**** High School seniors are not eligible to apply for the Essay Contest. Look on-line in November for information on the scholarship for H.S. seniors.**

***** The Teamster member whose child, financially dependent grandchild or other qualifying financial dependent is applying for the scholarship is referred to in the application form as "Teamster Member Relation". A seasonal employee eligible to vote pursuant to Article XII, Sec. 4 (c) of the International Constitution, shall also qualify as a Teamster Member Relation.**

Demande pour le
concours de
dissertation de
2016



JAMES R. HOFFA MEMORIAL SCHOLARSHIP FUND

James R. Hoffa est devenu membre des Teamsters en 1933 et a siégé à titre de président général pendant 14 ans. En reconnaissance de son service inlassable pour le syndicat et ses membres, il est devenu président général emeritus à vie. Au cours de la réunion du conseil exécutif général de novembre 1999, le secrétaire-trésorier général, C. Thomas Keegel a présenté une résolution pour établir un nouveau fonds de bourses d'études en reconnaissance de ses contributions exceptionnelles au syndicat.

Le concours de dissertation du Fonds de bourses d'études commémoratif James R. Hoffa est un concours distinct du concours de bourses d'études qui accorde chaque année des bourses d'études 1000\$ à 200 étudiants. **Les candidats doivent se conformer aux critères d'admissibilité suivants.**

Chaque candidat ou candidate doit:

1. être fils, fille ou dépendant financier d'un membre en règle des Teamsters, ci-après appelé "parent membre Teamster";
2. être inscrit(e) à temps plein dans un collège de premier cycle, une université, un programme de collège communautaire ou un programme technique ou professionnel de premier cycle; et
3. avoir 23 ans ou moins en date du 15 juin 2016.

Le parent membre Teamster ** du candidat ou de la candidate doit pouvoir prouver qu'il/qu'elle:

1. était membre en règle selon l'article X, Section 5 de la Constitution internationale des Teamsters;
2. a pris sa retraite d'un emploi où il/elle était représenté(e) par sa Section locale et était membre en règle selon l'article X, Section 5 de la Constitution internationale des Teamsters pour une période de 5 ans avant sa retraite;
3. n'était pas un officier élu à temps plein durant la période applicable mentionnée plus haut où il/elle était requis(e) d'être membre en règle.

PROCÉDURE DE DEMANDE:

1. Le candidat ou la candidate et le parent membre Teamster doivent répondre aux questions 1 à 10.
2. Le candidat ou la candidate doit joindre, sur une feuille distincte, une dissertation tapée de 500 mots ou moins (la dissertation ne sera pas retournée).
3. Le candidat ou la candidate doit faire parvenir la demande dûment remplie et la dissertation **en anglais** au bureau du Fonds de bourses d'études commémoratif James R. Hoffa d'ici le **15 juin 2016. Malgré que l'envoi par courriel soit préférable, nous acceptons les documents papier. Nous ne pouvons accorder de prolongement à cette date limite.**

SUJET DE LA DISSERTATION 2016

"Quel impact vivre dans une famille syndiquée Teamsters a eu sur moi et sur mes frères et soeurs?"

S'il vous plait, veuillez envoyer votre demande et votre dissertation traduites par courriel à scholarship@teamster.org ou par la poste à l'adresse suivante :

**James R. Hoffa Memorial Scholarship Fund
2016 Essay Contest**

**25 Louisiana Ave., NW
Washington, DC 20001**

Nous ne considérerons que les demandes complètes. Les dissertations seront revues par un groupe d'universitaires du mouvement syndical indépendants et les gagnants seront choisis selon la qualité et le contenu de leur réponse à la question. Le comité de sélection considérera toutes les demandes sans égard à la race, la religion, au sexe, aux handicaps ou autres statuts protégés par la loi. **Au besoin, les gagnants pourraient se faire demander d'envoyer la version électronique de leur dissertation.**

** Le membre Teamster dont l'enfant, petit-enfant à charge ou tout autre dépendant financier qui fait une demande pour la bourse d'étude, est appelé ici "parent membre Teamster".

*** Un employé saisonnier éligible pour voter selon l'Article XII, Sec. 4 (c) de la Constitution Internationale, peut aussi se qualifier comme parent membre Teamster.

25 LOUISIANA AVENUE, NW • WASHINGTON, DC 20001 • 202-624-8735 • 202-624-7457 FAX

W. C. (WILLIE) SMITH, *President* • KEN HALL, *Treasurer*

CANDIDAT / CANDIDATE, s.v.p. complétez :

1. Nom : _____
NOM PRÉNOM

2. Adresse :
Rue : _____

Ville et province : _____

Code postal : _____

Téléphone : _____ Courriel : _____

3. Numéro d'assurance sociale : _____

4. Sexe H F **Date de naissance :** _____
Mois / Jour / Année

Date de graduation du secondaire : _____
(Diplômés actuels non admissibles)**

5. Nom de l'université, du Cégep ou de l'école professionnelle que vous fréquentez actuellement : _____
Ville, province : _____

6. Type de programme : 3 ans 2 ans formation professionnelle/technique

7. Section locale/Conférence/Division : _____
Adresse : _____

8. Est-ce que votre Section locale/Conférence/Division a joint les Teamsters à la suite d'une fusion? Si oui, spécifiez. _____

BLET BMWED GCC

9. *Nom complet du parent membre Teamster:** _____

Nom de l'employeur du parent membre Teamster:

Nom : _____ Ville et province : _____

Poste occupé par le parent membre Teamster: _____

10. Numéro d'assurance sociale du parent membre Teamster: _____ - _____ - _____

Signature du candidat

Date

Signature du parent membre Teamster

Date

L'argent du Fonds de bourse d'études commémoratif James R. Hoffa doit être utilisé seulement pour les frais de scolarité, les frais connexes, la chambre ou la pension. Si vous quittez l'école pour quelque raison que ce soit, le solde inutilisé reviendra au Fonds de bourses d'études commémoratif James R. Hoffa. Votre parent membre Teamster doit documenter son titre de membre en règle des Teamsters avant tout versement du Fonds de bourses d'études. Le type de membre est déterminé par les règles du syndicat local. Si le parent membre Teamster n'est plus membre en règle, la bourse d'études peut être retenue. En signant cette demande, l'étudiant(e) accepte de permettre à la Fraternité internationale des Teamsters et/ou au Fonds de bourses d'études commémoratif James R. Hoffa de publier toute sa dissertation ou une partie dans toute publication ou format électronique relié au syndicat ou aux bourses d'études.

** Les diplômés actuels du secondaire ne sont pas admissibles pour ce concours de dissertation. Vérifier en ligne en novembre pour les informations au sujet des bourses d'étude pour les diplômés du secondaire actuels.

*** Le membre Teamster dont l'enfant, petit-enfant à charge ou tout autre dépendant financier qui fait une demande pour la bourse d'étude, est appelé ici "parent membre Teamster". Un employé saisonnier éligible pour voter selon l'Article XII, Sec. 4 (c) de la Constitution Internationale, peut aussi se qualifier comme parent membre Teamster.